
در اوج رقابت هــای لیــگ بــود کــه در خبــری اختصاصــی اعــام کردیــم  
اوســمار ویــرا بــه خاطــر مشــکات خانوادگــی )عــدم تمایــل همســرش 
بــرای زندگــی در ایــران( بعیــد اســت بــا پرســپولیس ادامــه دهــد کــه البتــه 
در آن مقطــع از ســوی برخــی و ازجملــه مســئولان باشــگاه پرســپولیس 
بــه کارشــکنی علیــه ایــن تیــم متهــم شــدیم غافــل از اینکــه خبرهایــی 
ــمار  ــد اوس ــم. هر چن ــنیده بودی ــران ش ــمار در ای ــکان اوس ــوی نزدی از س
در نشســت هایش بــا مســئولان پرســپولیس طــوری وانمــود می کــرد کــه 
انــگار بــه هیــچ وجــه بــه جدایــی از جمــع سرخپوشــان فکــر نمی کنــد 
یلــی  و بســیار مشــتاق اســت در ایــن تیــم بمانــد. جالــب اینکــه مــرد برز
یــل  در آخریــن نشســت خــود بــا درویــش کــه قبــل از بازگشــتش بــه برز
انجــام شــد، هــم لیســت خریــد داد و هــم لیســت مــازاد و کلیــه برنامــه 
کــرد تــا مدیرعامــل قرمزهــا  ی سرخپوشــان را هــم تشــریح  آماده ســاز
گــر اوســمار  امیــدوار باشــد کــه او بــه ایــران بــاز خواهــد گشــت. در واقــع ا
تیــم جدیــد خــود را بــه زودی معرفــی کنــد و آن تیــم پرســپولیس نباشــد 
بایــد گفــت درویــش در ســه هفتــه اخیــر بــرای گرفتــن امضــای نهایــی 

از اوســمار ســرکار بــوده اســت. 

   پیشنهاد مالی پرسپولیس بهتر از بوریرام
شــاید این طــور بــه نظــر بیایــد کــه قــرارداد مالــی باشــگاه بوریــرام حتمــا خیلــی 
بهتر از پرسپولیس بوده که این مربی در نظر دارد برای ادامه مربیگری راهی 
تایلنــد شــود امــا طبــق اطلاعاتــی کــه بــه دســت آوردیــم بیشــترین دســتمزدی 
ــوده  ــه مربیانــش داده ماهــی 40 هــزار دلار ب کــه بوریــرام در ایــن چنــد ســال ب
و مبلــغ پیشــنهادی ایــن باشــگاه بــه اوســمار هــم بــا آپشــن حــدود ماهــی 60 
هــزار دلار بــوده اســت کــه در ســال تقریبــا 600 هــزار دلار می شــود. در ایــن ســو 
ی پیشــنهاد  کراتــش بــا اوســمار بــه و نیــز باشــگاه پرســپولیس در آخریــن مذا
ی داد کــه او نپذیرفــت و حتــی ایــن باشــگاه آمادگــی  دســتمزد 550 هــزار دلار
افزایــش یکصــد هــزار دلار دیگــر هــم بــرای ایــن قــرارداد داشــت. مســاله دیگــر 
اینکــه پرســپولیس از هــر نظــر تیمــی قابــل قیــاس بــا بوریــرام نیســت و اوســمار 
یکنــان مدنظــرش  گــر باز بارهــا خــودش بــه مســئولان پرســپولیس گفتــه بــود کــه ا
جــذب شــوند می تواننــد فصــل بعــد حتــی مدعــی رســیدن بــه فینــال لیــگ 
نخبگان آســیا باشــند. در شــرایطی که بوریرام به ســختی بتواند راهی 8 تیم 
برتــر شــرق آســیا شــود. در همیــن راســتا تنهــا موضوعــی کــه می توانــد اوســمار 

را بــه تایلنــد بکشــاند موضــوع زندگــی در کنــار همســر و دختــرش اســت. 

   اوسمار از برزیل، چین و امارات هم پیشنهاد دارد
گرچــه رســانه های ایرانــی روز گذشــته خبــر از انتقــال اوســمار بــه بوریــرام  ا
دادنــد امــا واقعیــت امــر ایــن اســت کــه ایــن مربــی از برزیــل، چیــن و امــارات 
هم پیشنهاداتی به دستش رسیده بود و در چند روز اخیر از طریق ایجنت 
گفتــه نمانــد کــه اوســمار  کــره بــا ایــن باشــگاه ها بــود. نا هموطنــش در حــال مذا
بــرای اینکــه تیــم بهتــری پیــدا کنــد بــا چنــد ایجنــت در کشــورهای مختلف در 

یــادی می کــرد تــا بتوانــد یــک  ارتبــاط بــود و در یــک مــاه و نیــم گذشــته تــلاش ز
تیــم خــوب بــرای خــود دســت و پــا کنــد. مســاله اصلــی هــم خانــواده اش بــود 
کــه تمایــل نداشــتند او در ایــران بــه کارش ادامــه دهــد و خواســتار حضــور او 
ی بودند که بتوانند در کنارش بمانند. تا شــب گذشــته اوســمار با  در کشــور
هیــچ باشــگاهی قــرارداد رســمی امضــا نکــرده بــود و دیــروز هــم خبــر توافقــش 
کــرات  بــا باشــگاه تایلنــدی را تکذیــب کــرد امــا آن طــور کــه مطلــع شــدیم مذا

خوبــی را بــا باشــگاه بوریــرام انجــام داده بــود. 

   غافلگیری مدیریت باشگاه
در روزهایــی کــه خیلی هــا پیش بینــی می کردنــد اوســمار بــه ایــران برنخواهــد 
گشت و حتی علیرضا بیرانوند این موضوع را رسانه ای کرد، مدیران باشگاه 
یلــی قــراردادش را بــا  یــادی اطمینــان داشــتند کــه ایــن مربــی برز تــا حــدی ز
گــر در ایــن مــورد وقفــه ایجــاد می کنــد  پرســپولیس تمدیــد خواهــد کــرد و ا
خواســتار افزایــش رقــم قــراردادش اســت. در همیــن راســتا وقتــی بعــد از ظهــر 
یش و  روز گذشــته خبر توافق اوســمار با بوریرام در رســانه ها مطرح شــد، درو
اطرافیانش حســابی غافلگیر شــدند. در این میان باشــگاه پرســپولیس خبر 
یــش بــا اوســمار را داد و همچنــان ســعی کــرد هوادارانــش  از تمــاس تلفنــی درو
یــش خــوب  را بــه بازگشــت ایــن مربــی امیــدوار نگــه دارد غافــل از اینکــه درو
گــر  می دانــد اوســمار همچنــان پرســپولیس را در آب نمــک گذاشــته تــا ا
کراتــش بــا باشــگاه های خواهانــش خــوب پیــش نرفــت شــانس بازگشــت  مذا

بــه جمــع سرخپوشــان را داشــته باشــد. 

   پرسپولیس برای جذب سرمربی استارت زد
ی کــه پیرامــون عــدم  باشــگاه پرســپولیس روز گذشــته و بــا توجــه اخبــار
یلــی مطــرح شــد بــرای انتخــاب ســرمربی جدیــدش  بــی برز بازگشــت مر

گرچــه در روزهــای اخیــر تعــدادی از ایجنت هــا مربیانــی را بــه  اســتارت زد. ا
یــش معرفــی کــرده بودنــد امــا ایــن مســاله از روز گذشــته شــکل  نزدیــکان درو
جدی تــری بــه خــود گرفــت. در واقــع از روز گذشــته تــلاش ایجنت هــا بــرای 
ینــی احتمالــی اوســمار آغــاز شــد.  ینــه مناســب بــرای جایگز معرفــی یــک گز
ینه هــای  در ایــن میــان مدیرعامــل پرســپولیس همچنــان بــه برخــی از گز
ینــه مدنظــرش بــا  داخلــی هــم فکــر می کــرد کــه متوجــه شــد همچنــان گز

مشــکل مجــوز مواجــه اســت.
کــرات بیــن مســئولان باشــگاه پرســپولیس بــا مربیــان  در روزهــای آتــی مذا
خارجــی معرفی شــده شــکل جدی تــری بــه خــود خواهــد گرفــت. مســاله ای 
کــه به طــور حتــم زمان بــر خواهــد بــود و باعــث می شــود پرســپولیس دیرتــر از 

زمانــی کــه پیش بینــی کــرده بــود وارد بــازار نقــل و انتقــالات شــود. 

   علیپور نزدیک تر از همیشه به پرسپولیس
ــرای علــی  ــر ب ــد بهتریــن خب ــه پرســپولیس می توان عــدم بازگشــت اوســمار ب
علیپــور باشــد. از ایــن جهــت کــه مســئولان ایــن باشــگاه از مدت هــا قبــل بــا 
او بــرای بازگشــت بــه جمــع سرخپوشــان بــه توافــق رســیده بودنــد امــا اوســمار 
اصــرار بــه جــذب مهاجــم خارجــی بــا خصوصیــات مدنظــر خــودش داشــت. 
گــر اوســمار ســر از یــک تیــم دیگــر در بیــاورد کــه احتمالــش  در همیــن راســتا ا
کــم نیســت بایــد گفــت کار انتقــال علیپــور بــه جمــع سرخپوشــان بــه زودی 
یــادی  یکــن تمایــل ز نهایــی خواهــد شــد. مخصوصــا اینکــه خــود ایــن باز
بــرای بازگشــت بــه تیــم ســابقش دارد و جــذب او بــه جــای مهاجــم خارجــی 
ــود. در ایــن میــان  ــه ســود پرســپولیس خواهــد ب ــز از لحــاظ مالــی کامــلا ب نی
حتــی مهــدی عبــدی هــم می توانــد امیــدوار بــه مانــدن 
کــه اوســمار تمایلــی  در جمــع سرخپوشــان باشــد، چرا

بــرای حفــظ او نیــز نداشــت. 

 ، تیـــم ملـــی والیبـــال کشـــورمان روز گذشـــته و پـــس از برکناری موتـــا پائز
یلی با نتیجه 3 بر یک مغلوب ترکیه شد تا هشتمین  سرمربی فرانسوی برز
شکست ملی پوشان در لیگ ملت های امسال ثبت شود. نتیجه ای که 
یخ ترکیه را در مســـابقات رقم زد تا مشـــخص شـــود تیم  اولین پیروزی تار
ملی کشـــورمان با شـــوک اخـــراج پائز نیز همچنـــان راه درازی تا روزهای 
خوب خود پیش رو دارد. مسعود آرمات در گفت وگو با »فرهیختگان« 
درخصوص عملکرد ملی پوشان و تصمیم میاد تقوی، رئیس فدراسیون 
والیبال درخصوص اخراج پائز صحبت کرد. تحلیل ملی پوش سابق تیم 

ملی والیبال و مربی سابق تیم ملی را در ادامه می خوانید. 

متاســـفانه روز گذشـــته بـــا وجود تغییر و تحـــولات کادرفنی نیز تیـــم ملی والیبال 
کشورمان در هشتمین مسابقه خود مغلوب ترکیه شد. 

ی داشتیم که سال اول حضور خود در این مسابقات را تجربه  ما با تیمی باز
گـــذار کرده بود. هر  می کـــرد و هماننـــد تیـــم ملی ما تمامی مســـابقات خود را وا
دو تیـــم در ایـــن مســـابقه احتیاج به برتری داشـــتند تـــا از لحاظ روحی و روانی 
گذار  به مســـابقات بازگردند، اما متاســـفانه با اشـــتباهات فردی این دیدار را وا
ی تیم ما همه جوره از ترکیه سرتر است و از لحاظ تجربه  کردیم. از لحاظ آمار
که در جدال  یم. این باخت خیلی برای ما بد شـــد؛ چرا نیز شـــرایط بهتری دار

از قبـــل شـــروع مســـابقات تیم هـــای انتهـــای جدول مغلوب شـــدیم. 
بســـیار کـــم و زیر می دانســـتیم شـــانس المپیـــک رفتن مان 
یـــد یـــک درصـــد بـــود اما برای بقـــای در لیگ  با ملت هـــا 

که در هفته ســـوم  بجنگیم. کار ما با باخت مقابل ترکیه ســـخت تر شـــد؛ چرا
سخت ترین مسابقات خود را خواهیم داشتیم. 

بســـیاری از کارشناســـان و منتقدان عملکرد تیم ملی نیز اعتقاد داشـــتند که ما با 
یم. چه اتفاقاتی افتاد  همین شرایط نیز شانس شکست بلغارستان و ترکیه را دار

که ما این دو دیدار را نیز واگذار کردیم؟
ما غیر از این دو تیم آرژانتین را هم می توانستیم شکست بدهیم. بلغارستان 
یکن باتجربه ندارد و تمـــام ترکیب این تیم از  در ایـــن دوره مســـابقات یـــک باز
جوانان بودند، اما سرمربی این تیم با یک تعویض نتیجه مسابقه را به سود تیم 
خود تغییر داد. موضوعی که نشان می دهد با وجود جوانی بلغارستان با این 
تیم کار شـــده اســـت و قطعا دو سال بعد شرایط بسیار متفاوت تری خواهند 
داشـــت. ما هم با توجه به اینکه شانســـی برای حضور در المپیک نداشـــتیم، 
می توانســـتیم 90 درصـــد ترکیـــب تیم جوانان را که قهرمان جهان شـــد در کنار 
یکن با تجربه تیم قرار بدهیم و در مســـابقات شـــرکت کنیم. نکته  ، ســـه باز دو
یم و این یک  عجیب این اســـت که با یک پاســـور در مســـابقات حضور دار
یکن بلندزن، سه پاسور  اشـــتباه بزرگ اســـت. می توانســـتیم به جای شـــش باز
گر وادی خدایی نکـــرده مصدوم می  شـــد باید چیکار  یـــم. ا بـــه مســـابقات ببر
ی  ی ما را می برد. نمی دانـــم این به خاطر ندانم کار می کردیـــم؟ اتفاقـــی که آبرو
پائز بوده است یا مسائل دیگری وجود داشت، حتی ما مقابل ایتالیا نیز نباید 
ی می کردیم و روز گذشـــته باید راحت ترکیه را شکســـت می دادیم،  آن گونه باز
یم. تیم ما از نظر فنی کم ندارد،  اما از لحاظ روحی و روانی واقعا مشـــکل دار
اما مربی را آوردیم که نه تنها کمکی نکرد، بلکه شرایط تیم ما را بدتر کرد. پائز 
ی نداشـــت و نظر آنها را نمی خواســـت.  با دســـتیاران ایرانی اش اصلا همکار

اختلاف مربیان داخلی ما و پائز اصلا اتفاق خوبی نبود. 

به نظر شما تغییر پائز قبل از دیدار با ترکیه تصمیم درستی بود؟
به نظر من تصمیم درستی نبود و این تغییر در حال حاضر خوب نبود. برای پائز 
هزینه شده است و باید با خود ایشان ادامه می دادیم تا بعد از مسابقات پاسخگو 
باشد. پائز بعد از اخراج از تیم ملی خواهان دریافت حقوقش خواهد شد. اطلاعی 

از شرایط قرارداد او نداریم و نمی دانم چقدر باید به او پرداخت کنیم. 

رئیس فدراســـیون والیبال مدعی شـــده اســـت که قرار داد ایشـــان 4 ماه به اضافه 
2 سال بوده است؟

یاد اســـت؛ چون ایشـــان دو ماه بیشـــتر کار نکرده است.  همین چهار ماه نیز ز
نمی دانم طبق متن قرارداد بندی وجود داشته که در صورت عدم نتیجه گرفتن 
پولی به ایشان پرداخت نشود یا نه؟ پائز دو ماه بیشتر در ایران نبود و بعد از این 
مدت نیز اخراج شد. ای کاش او را اخراج نمی کردند و اجازه می دادند تا پایان 
یم دیگر  گر با مربی ایرانی بباز مســـابقات در کنار تیم باشـــد. در حال حاضر ا
یم.  به مربی ایرانی تیم نخواهند داد؛ این در حالی است که مربیان بزرگی دار

تقـــوی پـــس از اخـــراج پائـــز از حضور یـــک مربی طـــرازاول خارجی بعـــد از این 
مســـابقات صحبت کرده اســـت. اتفاقی که ســـال گذشته بعد از قطع همکاری 

با بهروز عطایی نیز مطرح شد و درنهایت به پائز رسیدیم. 
والیبال ایران احتیاج به یک مربی طرازاول دنیا دارد. مربی ایرانی در شـــرایط 
عادی نمی تواند بالای سر تیم ملی باشد؛ مگر اینکه از ابتدا تیم را جوان کنیم 
ی از  و اختیـــار تـــام بـــه او بدهیم و صبرمان را نیز بالا ببریم. نتیجه برای بســـیار
کشـــورها در لیگ ملت ها مهم نیســـت، اما برای ما خیلی مهم بود؛ البته چون 
ما دو سال است که نتیجه بد می گیریم، طبیعی است همه دنبال برد باشند. 
، سه  یم بعد از دو گر بعد از این مسابقات یک مربی طرازاول بیاور فکر می کنم ا
ی که ژاپن  ســـال دوباره پیشـــرفت خواهیم کرد و در دنیا مطرح می شـــویم. کار
ی کرد. آنها فیلیپ بلین را در ابتدا کمک گذاشـــتند و بعد از  با ســـرمایه گذار
چند وقت او را ســـرمربی کردند و در حال حاضر نیز ســـودش را می بردند. تیم 

یکنان دارد.  ی کامل در بخش فنی و باز ما نیاز به پوست انداز

آبان ماه سال گذشته نیز دنبال مربی خارجی طرازاول بودیم. چه تضمینی وجود 
دارد این بار هم چنین اتفاقی نیفتد؟ 

ی  تیم ما یک درصد هم شانس صعود به المپیک را نداشت. ما باید از 12 باز
گر  یایی بود. ا ی را می بردیم و حریفان ما نیز می باختند و این یک کار رو 9 باز
مـــا مربـــی طـــراز اول می آوردیم باید پول هنگفتـــی می دادیم و در صورت عدم 
نتیجه گیری نیز نمی رفت. منطقی بود ما با مبلغ قرارداد پائز مربی بهتری برای 
یم و اعتقاد دارم علم مربیان ایرانی از پائز بالاتر بود. مربیان  این مسابقات بیاور
ما در کوچینگ، تایم و تعویض از پائز بهتر هســـتند. در کل مســـابقات هفته 
اول ما یکی دو تعویض نداشـــتیم و تصمیم خارق العاده ای ندیدیم. مربیان 
ایرانـــی واقعـــا بهتـــر از پائـــز کار می کردنـــد. نظر من این بود با یـــک مربی ایرانی 
گر نتیجه نگرفته بودیم هم مجبور به  در این مســـابقات شـــرکت می کردیم و ا

پرداخت این هزینه نبودیم. 

علیپور و عبدی به جای مهاجم خارجی

اوسمار  درویش را سر کار گذاشت؟

مسعود آرمات در گفت وگو با »فرهیختگان«: اخراج سرمربی در این برهه تصمیم درستی نبود

پائز شرایط ما را بدتر کرد
 می توانستیم با تیم جوانان قهرمان جهان مان در مسابقات شرکت کنیم                  نیاز به یک مربی طرازاول داریم
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خبرنگار گروه ورزش

مهدی منصرف
خبرنگار

با بسته شدن پرونده این فصل سوپرلیگ فوتسال بانوان ایران، 
حـــالا بـــا اطمینـــان می توان این فصـــل را فصل ســـتاره ها و ثبت 
رکوردهای جدید نامید. این در حالی است که با شروع اردوی 
تیم ملی بانوان در چند روز اخیر مساله عدم دعوت از ستاره های 
تیم ملی، به خصوص ستاره هایی که این تیم با آنها به قهرمانی 
آســـیا رســـید، پررنگ اســـت. یکی از افرادی که عدم دعوتش به 
تیم ملی باعث ایجاد ســـوال های بســـیاری شـــده است، اعظم 
آخوندی، دروازه بان تیم فوتســـال شاهین نطنز است که امسال 
هم با تیمش به مقام نایب قهرمانی سوپرلیگ رسید و از مهره های 
اصلـــی تیمـــش بـــود. او در گفت وگو با »فرهیختـــگان« از نایب 
قهرمانی تیمش و دعوت نشدن به تیم ملی تا اوضاع نامناسب 

این چند سال فوتسال ایران گفت. 

امسال با شاهین نطنز به نایب قهرمانی سوپر لیگ رسیدید. 
تی که  ما نیم فصل اول چهارم جدول بودیم و به خاطر مسائل و مشکلا
در تیم مان بود، نتوانستیم در نیم فصل اول نتیجه ای را که مد نظرمان 
بود بگیریم ولی در نیم فصل دوم هیچ باختی نداشـــتیم و با هفت برد 
پیاپی و بدون باخت نیم فصل دوم را تمام کردیم و با یک امتیاز کمتر 

از تیم قهرمان، به مقام دومی سوپرلیگ رسیدیم. 

و دومین دروازه بانی بودید که کمترین گل خورده را داشت. 
بله. من 12 بازی برای تیمم کردم که 9 گل خوردم و 3 کلین شیت داشتم 
که این آمار در فوتسال آمار خوبی است و توانستم جواب زحمات خودم 

و هم تیمی هایم را بگیرم. 

الان دعوت نشـــدن شـــما به تیم ملی باعث ایجاد ســـوال های بسیاری 
شده است که فکر می کنم برای خودتان هم عجیب باشد. 

با توجه به اینکه تیم من در لیگ نایب قهرمان شده است، از نظر آماری 
خوب بودیم و خودم هم آماده بودم، فکر نمی کنم که دعوت نشدنم به 
دلیل فنی باشد! هرچه هست در ذهن مربی است و من به عنوان بازیکن 
حرفه ای همیشـــه فکر می کنم که پشـــت تصمیم مربی همیشه دلایلی 
هست که بسیار به آن فکر شده ولی می دانم دعوت نشدنم به تیم ملی 
حتما به دلیل فنی و اخلاقی نیست. هر دلیل دیگری هست من از آن 
بی خبرم و بستگی به خودشان دارد. مربی تیم ملی اول فصل گفتند 
آماده ترین بازیکنان سوپر لیگ که بالاترین سطح فوتسال در کشور است  
را به تیم ملی دعوت می کنند ولی آن چه دیده می شـــود این اســـت که 
یکن از نیمکت و سکو به تیم ملی دعوت شده  است. این مساله  باز
برای فوتسال ما خوب نیست و باید از تجربه بزرگ ترها کمک بگیریم. 
روی صحبت من واقعا با شـــخص خاصی نیســـت و اینها را می گویم 
چون باید قدر نسل طلایی فوتسال دانسته شود. این تیم قهرمان آسیا 

شده است و باید این عنوان حفظ شود. 

در فصلی که ستاره ها در سوپرلیگ درخشان بودند، نبود ستاره ها چقدر 
می تواند در موفقیت تیم ملی تاثیرگذار باشد؟

ببینید همه دیدند که امسال ستاره ها بسیار در سوپرلیگ موثر بودند 
یکنان بودند. چرا نباید  و  آنها بودند که در تیم شان از تاثیرگذارترین باز
تا وقتی که می توانند کمک کنند، به تیم ملی دعوت شوند؟ با توجه به 
یم، من صد درصد موافق جوان گرایی  اینکه ما تیم ملی جوانان هم ندار
هستم تا ستاره ها معرفی شوند چون در این همه سال هنوز هیچ کسی 
نیســـت که بتوانیم با اطمینان بگوییم این یک نفر ســـتاره و به معنی 
واقعی کلمه اســـتعداد جدید فوتســـال است. جوان ها و ستاره ها باید 

در کنار هم به تیم ملی کمک کنند. 

تیم ملی فوتسال این چند سال تلخی های بسیاری چشید و ضربه های 
بسیاری خورد. الان باید برای تیم ملی چه کرد؟

کاملا موافقم. باید شـــان تیم ملی حفظ شـــود. باید قهرمانی های آســـیا و 
زحمات بچه ها حفظ شود. کاری نکنیم که همه یادشان برود این تیم 
زمانی قهرمان آسیا بوده. الان فقط تورنمنت کافا برگزار می شود و سطح این 
مسابقات طوری نیست که تیم به صورت جدی محک بخورد. مسئولان 
باید مسابقه و بازی های دوستانه با تیم های بزرگ دنیا برگزار کنند که بتوانیم 
دوباره فوتسال را احیا کنیم. ما وقتی قهرمان آسیا شدیم چهار سال در اردو 
بودیم، اردوها و مسابقات پیاپی و منظم داشتیم، در تورنمنت ها شرکت 
می کردیم و نتیجه این شد که برای اولین بار قهرمان آسیا شدیم. تیم باید 
به صورت جدی محک بخورد. الان که قرار به برگزاری جام جهانی هم 
هست و به نظرم فوتسال دختران ایران می تواند روی سکوی جهانی باشد، 
ولی فوتسال این چند سال واقعا به حال خودش رها شد و مسائلی مانند 
کرونا و به تعویق افتادن بازی های آسیایی ضربه بزرگی به فوتسال دختران 
زد که باید با بازی های دوســـتانه، اردوهای منظم و دعوت از آماده ترین 
بازیکنان سوپرلیگ فوتسال این مساله جبران شود. من اگر در تیم ملی 
باشم با همه وجودم تلاش می کنم که مثمرثمر باشم و اگر هم نباشم به 
خاطر عشق به فوتسال و تیم ملی کشورم از صمیم قلب برای تیم آرزوی 

موفقیت می کنم. 

گفتوگو

یگانه عصاری
خبرنگار

اعظم آخوندی در گفت وگو با »فرهیختگان«:
فوتسال زنان در این چند سال به حال خودش رها شده بود

دلیل دعوت نشدنم به تیم ملی فنی نیست


